
18. schůze SR – únor 
 

Datum: 22.2.2023 
Odkaz na zápis ze schůze: https://codimd.pirati.cz/_p37TVcXTwiiBS1ZcBno9Q?edit 

Přítomní: Jana Michailidu, Antonino Milicia, Marek Nečada, Jiří Kadeřávek, Petr 
Zámečník, Zuzana Varmužová, Aleš Chán, Ivor Kollár, Jiří Kárský, Sabína Bieliková, Adam 
Skořepa, Jakub Wolf, Marek Lahoda, Dalibor Záhora (host) 
Nepřítomní: Markéta Gregorová 

Předsedající: Jana Michailidu 
Zapisovatel: Zuzana Varmužová 
Ověřovatel zápisu: Jiří Kadeřávek 

Seznam zkratek: 
SR – Správní rada 
DK – Dobrovolnický kruh 
AR – Akademická rada 
JM – Jana Michailidu 
AM – Antonino Milicia 
MN – Marek Nečada 
MG – Markéta Gregorová 
JK – Jiří Kadeřávek 
PZ – Petr Zámečník 
ZV – Zuzana Varmužová 
ACH – Aleš Chán 
IK – Ivor Kollár 
SB – Sabína Bieliková 
AS – Adam Skořepa 
JW – Jakub Wolf 
MM – Marta Martinová 

Program: 

1. Určení zapisovatele, ověřovatele, schválení navrženého programu  

2. Schválení zápisu z minula 

3. Představení klíčových expertů (Jan Čarek, Jakub Wolf, Marek Lahoda) a nastínění 
koncepce jejich tématu 

4. Kontrola plnění úkolů 

5. Informace o aktivitách π v předchozím období (akce, účast)  

6. Informace o projektech 

7. Informace k rozpočtu 

8. Dobrovolnický kruh 

9. Akademická rada 



10. Různé 

Zápis: 

1. Určení zapisovatele, ověřovatele, schválení navrženého programu  

• jako zapisovatel byla určena Zuzana Varmužová  

• jako ověřovatel určen Jiří Kadeřávek (Aleš Chán se příště ujme role ověřovatele)  

• program byl schválen 

2. Schválení zápisu z minula 

• zápis byl schválen 

3. Představení klíčových expertů (Jan Čarek, Jakub Wolf, Marek Lahoda) a nastínění 
koncepce jejich tématu 

• AS přednesl koncepci oblasti Digitalizace, také zaslal dokument, kde je vše blíže 
popsáno 

o AS popsal cíle, rozvoj institutu, koordinaci DK, výzkumnou činnost, 
participaci na pořádání akcí 

o AS představil celý tým (Jan Čarek a Adam Skořepa)  

o AS hovořil o pravidelné publikační činnosti, a to 2-3 výstupy na webu 
institutu měsíčně (články, odborné texty, měsíční aktuality = pravidelný 
zpravodaj, pozvánky, informace a záznamy z akcí) 

o AS jmenoval projekty: seminář na téma sociálních sítí, vydání knihy Julian 
Assange, projekt web 

o AS avizoval, že v průběhu března bude uveřejněn článek o forecastingu a 
první aktualita 

• ML přednesl koncepci oblasti Klima 
o ML představil celý tým (Anna Smúdalová a Marek Lahoda) 

o ML jmenoval a popsal témata, kterým se budou věnovat: Zelená dohoda 
pro Evropu, transformace energetiky, Nejčastější mýty a fakta o změně 
klimatu, Znečištění ovzduší a řek, Světelné a hlukové znečištění, vizuální 
smog, Produkce potravin, Vodní zdroje, Biodiverzita a její úbytek, 
Klimatická úzkost, Spotřební zboží 

• JW přednesl koncepci oblasti Společnost 

o JW informoval, že první výstup bude do konce února – článek  k tématu 
Energetické chudoby 

o JW představil celý tým (Jakub Wolf, Marta Martinová a Sabína Bieliková) 

o Následně se představila Sabína Bieliková 

o JW popsal plán činností, který je však stále otevřen a bude se měnit podle 
potřeby, jmenoval témata: pohyb informací ve společnosti, témata týkající 



se pirátů, korupce, lidská práva, práva žen, mezinárodně politická témata, 
sociální nerovnost, vzestup extremismu, jádrová témata pirátské politiky  

o JW informoval o podobě výstupů: akademické články, kratší články  

o JW hovořil o oslovení expertů ohledně spolupráce, kdy by se jednalo 
převážně o rozhovory a tvorbu textů 

o JW informoval o vytvoření knihovny 

o JW avizoval, že 1.3.2023 proběhne debata “Piráti na politické mapě ČR” 
(zúčastní se i Marcel Kolaja) 

o JW a jeho tým má v plánu na podzim uspořádat panel na téma dopadů 
umělé inteligence na společnost na fakultě sociálních věd  

• IK se ptal JW na fundraising -> JW informoval o plánu zapojit se do projektu 
Erasmus+, žádat o grant evropské komise, další granty má na starost MM 

• JK se ptal AS na projekt umělé inteligence -> AS informoval o tom, jak se tento 
projekt bude vyvíjet, avšak bude primárně záležet na debatě DK, o všem bude 
tým Digitalizace JK informovat 

4. Kontrola plnění úkolů 

• PZ hovořil o upravení rozpočtové tabulky, tato tabulka byla prodiskutována s AM 

• PZ informoval, že ve Fio bance byl zřízen spořící účet (úrok 3 %) a většina peněz 
byla převedena tam 

o AM hovořil o úroku, byl vznesen dotaz na ACH, zda není možné dosáhnout 
většího úroku -> ACH se vyjádří do konce týdne, zda nebude možné 
efektivnější řešení → úkol 

o ACH: je možné si udělat termínovaný vklad každý týden, PZ by každý týden 
určil, kolik bude Institut π reálně potřebovat 

• PZ hovořil o AR, informoval o skutečnosti, že rámec byl vytvořen 
o AM upozornil na chybnou formulaci v zápisu úkolu  

o IK podal informaci, že tabulka potenciálních členů je na mraku  

• PZ hovořil o hlasování týkající se náboru expertů – odhlasováno per rollam 

• PZ informoval o domluvě s AS, aby se staral o web, AS tento návrh přijal, avšak 
ohledně programování bude muset π vybrat dalšího člověka (pravděpodobně z 
DK) 

• PZ podal informace o právníkovi 

• PZ hovořil o komunikaci pirátů na celoevropské úrovni, dále bude řešeno s MG, 
MN a dalšími 

5. Informace o aktivitách π v předchozím období (akce, účast)  

• PZ informoval o dokončení náboru nových zaměstnanců (celkem 7) 
o Oblast Společnost: SB, JW, MN 

o Oblast Digitalizace: AS, JČ 

o Oblast Klima: AS, ML 



o PZ informoval o prvních výstupech, které budou v průběhu března 
uveřejněny na web 

• PZ hovořil o strategii, která bude jasně daná koncem února, v souvislosti s tímto 
tématem bude uspořádané setkání s Ondrou Petrem 

• PZ informoval o článku týkajícím se forecastingu a spolupráci na vydání knihy 
Juliana Assange 

• AM: navrhuje tento bod udělat sofistikovaněji, vytvořit jednoduchý dokument, 
kde bude uvedeno, kolik lidí se zúčastnilo, kolik nás to stálo,  …, tento dokument 
by měl být součástí podkladů následujících schůzí SR →  úkol 

o IK: pořádal AM, aby vytvořil vzorový příklad, jak by si dokument 
představoval, JM návrh podpořila 

6. Informace o projektech 

• PZ hovořil o projektu web 
o PZ informoval o tom, že struktura byla zaslána, avšak nejedná se o finální 

verzi, struktura se bude měnit i na základě informací od Ondřeje Petra 

o PZ informoval o rozpočtu na web, momentálně je plánovaný na cca 50 000 
Kč - 100 000 Kč 

o AM se ptal, kdy bude web plně funkční -> PZ odpověděl, že na konci 
března 

o AM se ptal na grafiku a na jaké platformě web bude fungovat -> PZ 
odpověděl, že kvůli grafice čeká na vyjádření Ondřeje Petra, co se týče 
platformy, o tom podá informace AS -> AS odpověděl, že plán je velmi 
brzy nastavit redakční systém, aby bylo možné efektivně uveřejňovat 
články 

• PZ hovořil o projektu PR 
o PZ avizoval, že strategie bude jasně daná do konce února, do té doby se 

uskuteční schůzka s Ondřejem Petrem 

7. Informace k rozpočtu 

• PZ informoval o aktuálním stavu peněz na účtu, momentálně je to cca 3 750 000 
Kč, položkově je vše aktualizováno v předložené tabulce o rozpočtu  

• AM upozornil na chyby v tabulce -> PZ vysvětlil chyby, konkrétně se jednalo o 
mzdy, které byly zaplaceny za měsíc prosinec již na konci prosince a mzdy za 
leden, které byly zaplaceny až na začátku měsíce února, proto v položkách nebyly 
uvedeny  

8. Dobrovolnický kruh 

• PZ informoval o setkání DK, které se bude konat 27.2.2023 v 16:00 v PiCe 

• PZ informoval, že 8 členů DK potvrdilo účast 

• ZV pošle členům SR pozvánku s koncepcí DK → úkol 

9. Akademická rada 



• JM informovala o tom, že oslovila další potenciální členy, kteří se pohybují 
v oblastech, které momentálně v AR nejsou zastoupené 

• ACH: doporučuje a navrhuje pana Kopřivu, do tabulky bude doplněn až po setkání 
s ním, které proběhne v pátek 24.2.2023 

• IK: navrhuje ustanovit deadline, do kdy se budou členové navrhovat -> JM návrh 
podporuje -> IK navrhuje vybrat členy do příští schůze SR, následně je oslovit a 
konečný seznam odhlasovat na další schůzi SR (v dubnu) -> JM návrh podporuje 

10. Různé 

• AM vznesl dotaz na reporty zaměstnanců -> PZ informoval o tom, že výkazy jsou 
on-line na mraku → úkol 

Úkoly: 
ACH se vyjádří do týdne, zda nebude možné efektivnější řešení týkající se vyššího úroku 
v bance (osloví také KB). 
PZ na příští schůzi SR vytvoří dokument týkající se probíhajících projektů, kde bude 
uvedeno, kolik lidí se akce zúčastnilo, kolik to stálo,  … 
ZV rozešle členům SR pozvánku na setkání DK, a to i s koncepcí DK 
PZ do podkladů na příští schůzi SR zahrne i odkaz na mrak, kde jsou umístěny výkazy 
práce zaměstnanců 
 


